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Tisztelt Képviselő-testület 

 
Korábbi megbeszéléseken már többször felmerült, illetve a NATÜ megalakítása, 
működése során is tárgyalásra került az óvodai közétkeztetés kérdése. Az általános iskola 
közétkeztetésének néhány ével ezelőtti kiszervezése beváltotta a hozzá fűzött 
elképzeléseket és a külső beszállító megfelelő minőségű szolgáltatást nyújt, alacsonyabb 
áron. 
Amint az Önök által is ismert az főzőkonyha a Dózsa György utcai óvodában van, és 
bár a HCCP előírásokat teljesíti, nem nevezhető korszerűnek, és a bővítésére sincs 
lehetőség. Az óvodák fejlesztésére elnyert KEOP pályázatban 3 új csoportszoba 
létesülne, ami 75 – esetleg 90 – férőhelyet jelent, és a bölcsödében is jelentkezik a 24 
(később 48) gyermek ellátásának igénye, és ezekhez a dolgozók étkeztetése is 
hozzáadódik. Ezt a kapacitást a meglévő konyha már nem tudja biztosítani, ezért a 
bölcsőde épületében új 450 adagos főzőkonyha került megtervezésre. A Dózsa György 
utcai óvoda épület felújításánál már csak a főzőkonyha melegítőkonyhává alakításával 
számoltunk, a raktárterületek új funkciót kapnának. Ugyanakkor a bölcsőde pályázatában 
csak a helyben elfogyasztandó 50 adagra arányosítva ítélték meg a főzőkonyha 
támogatását, ezért a főzőkonyha létesítésénél jelentős mintegy 15 millió Ft 
többletforrást kellene biztosítanunk, ami nem áll rendelkezésre. 
A jelenlegi főzőkonyha további üzemeltetése nagyon magas költséget jelent. 
Törvény szerint számolva így a felnőtt (nem szociális alapú) ebédköltség a dolgozóknak 
már megfizethetetlen. 
Mindezek alapján indokoltnak látszik – hasonlóan az általános iskolához – az óvodai és 
(majd) a bölcsődei közétkeztetés kiszervezése külső beszállítóhoz. Ezzel együtt 
dönteni szükséges arra vonatkozóan is, hogy a beruházásaink terveit a főzőkonyha 
szerepeltetése nélkül kell módosítani. 
 
Nagykovácsi, 2013. március 19. 
         Bencsik Mónika 
           polgármester 

Határozati javaslat 
 
Tárgy: Döntés az óvodai közétkeztetés kiszervezéséről  
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a magas 
költségekre tekintettel a 2013./2014. nevelési évtől nem kíván főzőkonyhát üzemeltetni. 
Ezzel egyidejűleg az óvodai közétkeztetést a 2013/2014. nevelési évtől külső beszállítóval 
kívánja biztosítani. Felkéri a polgármestert és a jegyzőt a szükséges intézkedések 
megtételére  
Határidő: folyamatos, Felelős: Polgármester, Jegyző, Főépítész 


